
Verslag

van de Vergadering der Afdeeling A,

gehouden te

Balk in Gaasterland, op 22 Augustus 1904.

Tegenwoordig waren de Heeren Dr. L. Vuyck, Secreta-

ris-Penningmeester, Dr. W. Burck, Rapporteur der Afd.,

Dr. P. van der Burg, J. Ensink Azn., D. Lako, P. J.

A. J. Meulemeester, E. A. Rovers, W. W. Schipper,

P. J. M. Schuyt en de door het bestuur tot bijwoning

der Vergadering uitgenoodigde Heer F. A. des Tombe.

De Heer Vuyck gaf aan de uitnbodiging welwillend ge-

hoor en heette de leden en in het bizonder Dr. van der

Burg, die voor het eerst eene Vergadering bijwoonde, als-

mede den Heer des Tombe, die tot bijwoning was uitge-

noodigd, hartelijk welkom. De Voorzitter deelde mede, dat

bij het bestuur het bericht was ingekomen van het overlijden

De Heeren Dr. J. W. C. Goethart, P. Jansen, Mej. J.

Kroon, Dr. J. P. Lotsy, Mej. A. Ogterop en de Heeren

Dr. G. Postma, L. Rieter, K. Bisschop van Tuinen,

W. H. Wachter, en Dr. F. A. F. C. Went, hadden ken-

nis gegeven de Vergadering niet te kunnen bijwonen.

De Heer Burck opent des avonds te half 9 de Vergade-

ring en stelt den leden voor om wegens afwezigheid van

den Voorzitter der Afdeeling Dr. Goethart en den Con-

servator-bibliothecaris Dr. Lotsy, den Oud-Voorzitter der

Vereeniging, Dr. Vuyck uit te noodigen zich wel met de

leiding der Vergadering te willen belasten.
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van Mevr. de Wed. Suringar geb. Valckenieren wijdt

eenige hartelijke woorden aan hare nagedachtenis, wijzende

op de groote belangstelling, die de overledene steeds heeft

getoond in den bloei der Vereeniging en in herinnering

brengende dat zij o. a. door ruime geschenken de uitgave

der 2e editie van den Prodromus Plorae Batavae had moge-

lyk gemaakt.

Als nieuwe leden werden voorgedragen door Prof. Went;

Mej. C. J. Pekelharing te Utrecht, Mej. A. A. L. Pil-

grim aldaar en Mej. Wilbrink te Buitenzorg en de Heer

N. R. Pekelharing te Utrecht en doorden Heer E n si n k

Mej. M. S. Rust te Engbergen bij Gendringen.

Ten aanzien dezer voordracht tot het lidmaatschap deelt

de Voorzitter mede, dat door bijzondere omstandigheden en

langdurige afwezigheid van zijn woonplaats verzuimd was

de namen der Candidaten op het Convocatiebiljet te vermel-

den en verzoekt den leden deze informaliteit wel over het

hoofd te willen zien.

De voorgedragen personen werden daarop zonder hoofdelijke

stemming als gewone leden aangenomen.

Aan de orde is het uitreiken der diploma’s aan de bekroon-

den van de Herbariumprysvraag, vermeld in het verslag

der 77e vergadering, gehouden te Utrecht op 7 Febr. 1904:

de Heeren F. A. des Tombe, J. J. van Laar en E. J.

Kern pees, welke Heeren door het bestuur waren uitge-

noodigd de vergadering bij te wonen.

Alleen de Heer F. A. des Tombe had aan deze uit-

noodiging gevolg gegeven. Hem werd door den Voorzitter

met een hartelijke toespraak het diploma uitgereikt, waarbij

in herinnering werd gebracht dat de Heer des Tombe

thans voor de tweede maal doorde Vereeniging was bekroond

geworden; eerst als leerling der tweede klasse en thans als

leerling der vijfde klasse. Aan de Heeren Van Laar en

Kempees zullen de diploma’s worden toegezonden.

De beer Lak o vraagt of het verslag de Commissie over
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de ingezonden herbaria uitgebracht, niet in het tijdschrift

der Vereeniging wordt opgenomen?

De Voorzitter deelt daarop mede dat de Commissie van

redactie het verslag niet had doen afdrukken om in het

tijdschrift plaats te winnen voor andere mededeelingen.

De Heer Schipper zou het wenschelijk vinden dateen per-

soon, die reeds eenmaal was bekroond geworden, voor een

volgende maal van bekroning werd uitgesloten. Uit de

daarover gevoerde discussie bleek dat het meerendeel der

aanwezigen met den Heer Schipper van oordeel was, dat

het inderdaad voor hen, die nog niet aan de beantwoording

der prijsvraag hadden deelgenomen, moeielijk was om te

concurreeren met hen, die reeds bij een vorigen wedstrijd

een collectie hadden bijeengebracht, al ware dan ook die

collectie niet bekroond geworden en dat dit nadeelig zou

kunnen werken op de ambitie van anderen om daaraan

mede te werken. Men besloot met deze wenken rekening te

houden bij het uitschrijven van een nieuwe prijsvraag voor

het jaar 1907.

De Heer Lak o deed nu een mededeeling over de versprei-

ding van den kleinbloemigen vorm met looze helmknoppen

van Glechoma hederacea. Door te wijzen op het aantal kwar-

tierhokjes, waarin die vorm door hem werd aangetroffen,

in een ruimen kring rondom Zwolle, toonde hij aan dat de

kleinbloemige, vrouwelijke vorm nagenoeg dezelfde versprei-

ding heeft en even vaak voorkomt als de tweeslachtige

vorm. (Zie le Bijlage tot deze vergadering).

Verder wijst de Heer Lak o op de constante verschillen

tusschen Rhinanthus maior Ehrh. en Rhinanthus minorEhrh.,

waaromtrent hij op verzoek van de leden eene mededeeling

ter opname in het tjjdshrift derVereeniging heeft toegezegd.

De Voorzitter deelt nu verder mede dat in de eerstvolgende

wintervergadering een reglement voor de afdeeling Systema-

tiek aan het oordeel der leden zal worden onderworpen en

zegt dat het in de bedoeling ligt van het bestuur een con-
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cept-reglement te doen drukken en den leden toe te zenden

met verzoek om op- of aanmerkingen zoo mogelijk acht

dagen vóór de wintervergadering ter kennis te brengen van

het bestuur. Het in de vergadering der Afd. Biologie op

28 Mei j.1. vastgestelde reglement, in overeenstemming waar-

mede het bestuur zich voorstelt het concept-reglement voor

de Afdeeling Systematiek op te stellen, vond nu een voor-

loopige bespreking.

De Heer Schipper brengt ter sprake art. 33 derStatuten,

waar vermeld wordt, dat elke afdeeling minstens2 vergade-

ringen ’s jaars zal houden. Naar zijne meening zou de

wintervergadering der Afdeeling Systematiek kunnen vervallen

De Voorzitter merkt op en vele leden zijn dit met hem

eens, dat de zomervergadering in hoofdzaak dient tot het

maken van excursies en de wintervergadering voor het

houden van voordrachten en dat de leden over het algemeen

ongaarne zouden zien dat de voor het maken van excursies

bestemde tijd, gedeeltelijk zou worden in beslag genomen

door mededeelingen en voordrachten. Hij wijst er bovendien

op dat de wintervergaderingen meer en meer zullen worden

bezocht, vooral wanneer zij voortaan zullen worden gehouden

in het centrum van het land.

De Heer Schipper zou echter gaarne zijn voorstel tot

wijziging van Art. 33 der Statuten op de e. v. algemeene

vergadering besproken zien. ')

Als plaats van bijeenkomst voor de e. v. zomervergadering

werden genoemd Meppel, Dordrecht en Amersfoort. Besloten

werd de vergadering te houden te Amersfoort in het begin

der vacantie s) en zoo mogelijk op een Zaterdagavond.

De vergadering werd hierop gesloten.

1) Bij schrijven van 9 febr. 1905 No. 41 werd dit voorstel door den

Heer Schipper ingetrokken.

2) Op dit besluit werd, om daarvoor gegronde redenen ternggekomen

in de wintervergadering van 26 febr. 1905.
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De volgende dagen werdenexcursies in deomstreken gemaakt

en aanteekeningen gemaakt over den plantengroei in Gaas-

terland, die met de eenige weken te voren doorden Voorzitter

gemaakte aanteekeningen een uitgestrekt gebied in kaart

hebben doen brengen, terwijl de onderzochte streek zich

eenigermate aansluit bü het onderzoekingsterrein, kort tè

voren door Dr. 6 o e t h a r t c. s. in de omstreken van Drach-

ten voor de plantenkaartjes opgenomen.

De rapporteur,

W.Burck.


